
 

 

 

Accompanied Playgroup 陪伴式遊戲小組（February 2nd – May 30th  2月 2日 – 5月 30日) 

Program Days (Please tick option) Time Fee 

 

 

 

Crawlers & Toddlers 

爬行探索家及幼兒 

1 – 2 years 

 

3 days 

(Mon, Wed, Sat 一、三、六)  

___ 

 

 

Mon & Wed 星期一及三 

1:30PM – 3:30PM 

 

Saturday 星期六 

9:30AM – 11:30AM 

 

$10000 (33 lessons堂) 

 *Early bird早鳥價 $9500 

2 days (Please tick 請勾選)  

Mon & Sat 一及六 ___ 

Wed & Sat 三及六 ___  

$6500 (21 lessons堂) 

*Early bird早鳥價 $6200 

 

1 day (Please tick請勾選) 

(Mon一__ , Wed三 __ , Sat六 __ )  

M/W一/三 - $3800 

(12 lessons堂) 

Sat六 - $2900 

(9 lessons堂) 

*Early bird discount until January 23rd 2026 早鳥折扣至 2026年 1月 23日 

Our playgroup will be bilingual, with one hour dedicated to English and another to Chinese. It focuses on play-based 

learning through engaging hands-on activities that stimulate the senses and improve fine motor skills. We also include 

musical activities with a variety of instruments, encouraging children to dance and express themselves through 

movement. Additionally, there’s a baby gym for infants to develop their gross motor skills, featuring balance beams, 

tossing activities, and various games. By the time your child turns 2, our playgroup will help prepare them for preschool. 

Each child must be accompanied by only one parent/guardian during this playground.  

我們的遊戲小組將採用雙語教學，分別為一小時英語和一小時中文。這個小組主要以遊戲學習，每週

會有讓幼兒興奮的活動，通過有趣的遊戲來激發感官，提升他們的精細運動技能。音樂環節亦充滿了

各種樂器，幼兒可隨音樂舞動，通過舞蹈和動作來表達自己！此外，我們特設幼兒健身區，有平衡

木、投擲活動和各種遊戲幫助幼兒發展運動技能。在您的孩子滿 2歲時，我們的遊戲小組將幫助他們

為學前班做好充份準備。每位幼兒必須由一位家長/監護人陪同上課。 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Address: Shops No.21, G/F & No.1, 1/F, Commercial Complex of 
Wonderland Villas, 9 Wah King Hill Road, Kwai Chung, New Territories 
地址：新界葵涌華景山路 9號華景廣場商場地下 21號或一樓 1號舖 
Tel電話: (852) 2891 9897      info@boek.edu.hk 
Fax傳真: (852) 25748244      www.oasiskindergarten.com 

Oasis English Kindergarten/Preschool 
奧基英文幼稚園暨幼兒園 



 

 

 

 

 

REPLY SLIP 回條 

 

Please fill in the application form and tick the option that you would like to apply for in the table above. I 

have attached the cheque made payable to “Language Services International (ESL)”. I agree and understand 

that once the payment has been made, the fees are non – refundable and non – transferable. 

請填寫申請表，並在上方的表格中勾選您想要的選項。我已附上支票，抬頭為“Language Services 

International (ESL)”。我同意並理解，一旦付款，費用將不予退還且不可轉讓。 

 

Name 幼兒姓名: _________________________________   

Date of Birth 出生日期: ___________________________ 

Contact number 聯絡電話: _________________________     

E-mail 電郵: _____________________________________ 

Address 地址: 

_____________________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________________ 

 

Payment in 付款方式:      Cash               Cheque _____________________ 

 

Parent’s Signature 家長簽署: __________________________       

 

Date 日期:_______________________ 

Address: Shops No.21, G/F & No.1, 1/F, Commercial Complex of 
Wonderland Villas, 9 Wah King Hill Road, Kwai Chung, New Territories 
地址：新界葵涌華景山路 9號華景廣場商場地下 21號或一樓 1號舖 
Tel電話: (852) 2891 9897      info@boek.edu.hk 
Fax傳真: (852) 25748244      www.oasiskindergarten.com 

Oasis English Kindergarten/Preschool 
奧基英文幼稚園暨幼兒園 


